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PROTOKOLL BYGDØY MENIGHETSRÅD 
 

Sted: Hos Heidi 
Dato: tirsdag 11.06.2024 – kl. 17.00-18.00 

 

Til stede:  
Heidi Park-Sandbæk  
Henriette Lønnum 
Liv Anniken Berg 
Morten Hultman Andresen 
Ingeborg Nordheim 
Arne Slørdahl 
Camilla Høie Blom 
Jørn Lein-Mathisen 
Henrik Juel Teige 
 
Meldte forfall:  
Hans Magnus Borge 
Lilly Kristin Langnes 
Gjertrud Leikvoll Laukvik  
 
Referent:  
Arne Øyvind Slørdahl 
 

SAKSLISTE: 
Åpning: Heidi ønsket velkommen 
 
MR 49/24 Godkjenning av innkalling og saksliste. 

Vedtak: 

Innkalling og dagsorden godkjennes. Møtet er lovlig satt. Enst. 

 
MR 50/24 Godkjenning av protokoll fra forrige menighetsrådsmøte.  

Vedtak: 
Protokoll fra MR-møtet 28.05.2024 godkjennes Enst. 

 
MR 51/24 Arbeidsgruppe Fredriksborg – oppsummering  

Arbeidsgruppen fikk anledning til å legge frem en sluttvurdering, men har ikke hatt flere 

møter siden sist. Det ble i stedet en kort muntlig rapport fra arbeidet.  

Viktig innsikt: Å bedre informasjonsflyten og kontakten mellom MR og Fredriksborgstyret. 

Styret har tatt tak i mye av det arbeidsgruppen har foreslått.  

Vedtak:  
Arbeidsgruppen til Fredriksborg avvikles. Enst. 

 
MR 52/24 Skap til konfirmantkappene. 

  Det er ønskelig med nye låsbare skap til de nye konfirmasjonskappene.  

  Låsbare stålskap er å foretrekke.  

Vedtak:  
Henriette og Arne får fullmakt til å kjøpe inn egnede skap til plassering i kjelleren under 

trappen. Enst. 
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MR 53/24 Endre tidspunkt for MR 20.08.2024. 

Vedtak: 
 Menighetsrådsmøte 20. august avholdes kl.17:30-19:30. Enst. 
 

MR 54/24 Orienteringssaker.  

- Nytt fra utvalg og arbeidsgrupper. 

Vedr. oppstart av kor: Arne sjekker om mulighet til å få inn en teezer i sommer nummeret 

«Vårt nærmiljø».  

Sjakk-klubb: Satser på oppstart i september. Camilla og Henrik kan kjøpe x antall brett og 

brikker, og de jobber videre med målgruppe og hvordan dette kan organiseres.  

- Universell utforming.  

Intet nytt. Avventer skisse fra KfiO.  

- Urnevegg  

Avventer avklaring av grunneier, Kongsgården eller Statsbygg, før søknad kan sendes til 

gravplassetaten.  

- Strategi og tiltak: Rekruttering.   

- Årshjul 

- Vara i menighetsråd, oppmøte i praksis 

Det ble snakket om praksisen med at alle vararepresentanter til vanlig møter på alle 

møtene. Saken forberedes og tas opp mot slutten av året.  

- Personalsituasjon stab 

Det ble orientert om at staben pt. er fulltallig. Det ble nevnt at Frogner menighet ser på å 

ansette Benedicte i en liten stilling innen konfirmantarbeidet.  

 

MR 55/24 Eventuelt.  
Det ble ytret et ønske om en ordentlig drøfting av konfirmantenes og konfirmantfamilienes 

innsats på Loppemarkedet: Hvor mye kan forventes av dem? Hvor mye av inntekten derfra 

skal gå til å dekke leir mm.? Egenbetaling? MR behandler dette i god tid før oppstart av nytt 

kull, og gir tydelige retningslinjer både til konfirmantansvarlige, konfirmantfamiliene og til 

Loppekomitéstyret.  

 


